
 Protokół nr 5/2019

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 16 stycznia 2019 r.

Na  początku  posiedzenia  Zarządu,  uczczono  minutą  ciszy  pamięć  tragicznie  zmarłego
prezydenta Gdańska Pawła Adamowicza.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi
załącznik nr 1/.  

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem porządku
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.  Stanowi
on załącznik nr 2.      

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 3/2018 i nr 4/2018.

Pan Starosta zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do w/w protokołów.
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołów. 

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  protokół  nr  3/2018.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  
B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.
Zarząd  jednogłośnie  przyjął  protokół  nr  4/2018.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  
B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Drugim punktem  porządku  posiedzenia  było  zapoznanie  się  z  kwartalną  informacją  
o wydatkowaniu środków finansowych WTZ za IV kwartał 2018.

Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  środki  z  PFRON  zostały  wydatkowane  prawie  w  100%
/nie wykorzystano środków w wysokości 9,86 zł/. Dodała, że środki przekazane przez powiat
zostały w pełni wykorzystane. Nadmieniła, że kwartalne rozliczenie WTZ dotyczy 46 uczestni-
ków.
Pan Buliński zapytał ilu jest obecnie uczestników w WTZ.
Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie posiada takiej informacji, ale prawdopodobnie jest kom-
plet uczestników.

Informacja WTZ stanowi załącznik nr 3.

Trzecim  punktem  porządku  posiedzenia  było  podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  
w sprawie przystąpienia do projektu pt. „Aktywizacja osób w wieku 30 lat i powyżej po-
zostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (V)” współfinansowanego przez Unię Eu-
ropejską ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Pro-
gramu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 2014-2020 oraz upoważnie-
nia Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim.
/na posiedzenie wszedł pan Tomasz Rafalski – dyrektor PUP/

Pan Starosta odczytał tytuł projektu uchwały.
Pan Rafalski poinformował, że całkowita wartość projektu wynosi 1 406 922,43 zł. W ramach
projektu zostaną zorganizowane dla bezrobotnych szkolenia, będą środki na doposażenie stano-
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wisk pracy, dotacje na rozpoczęcie działalności gospodarczej, środki na prace interwencyjne
oraz staże. 
/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, pan Wicestarosta przejął prowadzenie obrad/
Pan Rafalski poinformował, że w projekcie są dwie istotne zmiany. Pierwsza dotyczy tego, że
ze wsparcia będą mogli skorzystać również mężczyźni w wieku 30-49 lat. Do tej pory ta grupa
była wykluczona z możliwości skorzystania z form aktywizacji zawodowej. W tym projekcie
będą mogli skorzystać ze wsparcia, ale wyłącznie ze szkoleń. Druga kwestia dotyczy naliczania
podatku VAT. Środki będą przyznane w wysokości netto.
/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/
Pan Rafalski poinformował, że środki na 2019 r. z Funduszu Pracy zostały po raz kolejny ob-
cięte. Szczegółowo omówił powyższą kwestię.
Pan Buliński zapytał, jakie warunki muszą spełnić bezrobotni w wieku 30-49 lat, żeby np. móc
odbyć staż.
Pan Rafalski odpowiedział, że ze staży nie mogą skorzystać. Mogą skorzystać tylko i wyłącznie
ze szkoleń.
Pan Wicestarosta zapytał jak będzie wyglądała rekrutacja na ww. szkolenia.
Pan Rafalski odpowiedział, że będzie zbierana grupa osób zainteresowana jednym określonym
szkoleniem. Ponadto dodał, że jeżeli pojawią się jakiekolwiek rezerwy to jednostka będzie apli-
kowała o te środki.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

/pan T. Rafalski opuścił posiedzenie Zarządu/

Czwartym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  
w sprawie wykonania zadań publicznych, związanych z realizacją w 2019 r. zadań powia-
tu przez organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/

Pani Haska poinformowała, że ogłoszenie o konkursie pojawi się w piątkowej Gazecie Nowo-
miejskiej, na stronie internetowej powiatu oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. Dodała, że
oferty można składać do 11 lutego, natomiast posiedzenie komisji konkursowej odbyłoby się 12
lutego. Zgłosiła poprawkę w § 1 dotyczącą roku /powinno być 2019, było 2018/

Zarząd  po  przyjęciu  poprawki  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych przez organizacje
pozarządowe prowadzące działalność pożytku publicznego.

Zarząd Powiatu powołał komisję konkursową, skład której weszli:
1. Przedstawiciel podmiotu zlecającego zadanie – Jerzy Czapliński,
2. Radny Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Romuald Koszewski,
3.  Przedstawiciel  Rady  Organizacji  Pozarządowych  Powiatu  Nowomiejskiego  –  Zbigniew
Kremski.
Ponadto do komisji konkursowej powołano panią Jolantę Haska - Pełnomocnika ds. organizacji
pozarządowych, która będzie uczestniczyła w komisji z głosem doradczym.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie zatwierdzenia aneksu nr 9 do arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w Zespo-
le Szkół Zawodowych w Kurzętniku.
/na  posiedzenie  weszła  pani  Barbara  Orłowska  –  naczelnik  Wydziału  Oświaty,  Kultury  
i Promocji/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przyznaniem nauczania indywidualne-
go dla ucznia klasy III Technikum w ZSZ w Kurzętniku. Dodała, że uchwała musi wejść w ży-
cie od 7 stycznia, żeby uczeń zdążył zrealizować podstawę programową. Nadmieniła, że zgod-
nie  z  obowiązującymi  przepisami,  nauczanie  indywidualne  powinno  odbywać  się  w  domu
ucznia.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Siódmym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  
w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  w  2019  r.  kalendarza  powiatowych   uroczystości  
i  konkursów  o  charakterze  edukacyjnym,  kulturalnym,  zdrowotnym,  promocyjnym  
i sportowym.

Pani Orłowska omówiła załącznik do uchwały.
Pani  Sekretarz  zgłosiła  poprawkę  do  załącznika  tzn.  uzupełniła  nazwę  uroczystości  
o charakterze edukacyjnym tj. Warmińsko-Mazurski Turniej Motoryzacyjny.

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Cza-
pliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Ósmym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  
w sprawie przyjęcia analizy wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w 2018
r. oraz wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego.

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na po-
szczególnych stopniach awansu zawodowego.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Dziewiątym  punktem  porządku  posiedzenia  było  zapoznanie  się  ze  sprawozdaniem  
z realizacji uchwały Zarządu Powiatu Nr 129/674/2018 w sprawie w przyjęcia do realiza-
cji w 2018 r. kalendarza powiatowych  uroczystości i konkursów o charakterze edukacyj-
nym, kulturalnym, zdrowotnym, promocyjnym i sportowym.

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 4.

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/
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Dziesiątym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  
w sprawie deponowania środków pieniężnych na lokatach terminowych typu OVERNI-
GHT.

Pani Skarbnik poinformowała, że z tytułu  deponowania środków pieniężnych na lokatach ter-
minowych typu OVERNIGHT w 2018r. uzyskano środki w wysokości 58 960 zł.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Jedenastym  punktem porządku posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu Powiatu  
w sprawie upoważnienia kierowników jednostek budżetowych powiatu nowomiejskiego
do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym 2019  
i latach następnych jest niezbędna z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym
2019 i  latach następnych jest  niezbędna do zapewnienia  ciągłości  działania  jednostki  
i z których wynikające płatności przekraczają poza rok budżetowy 2019.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powia-
tu w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na
2019 rok.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Buliński zwrócił uwagę, że w planie pracy Rady Powiatu nie ma informacji z działalności
Zarządu Dróg Powiatowych z/s w Kurzętniku.
Pani Andrzejczak odpowiedziała, że w poprzednim roku w planie również nie było uwzględ-
nionej takiej informacji.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Trzynastym  punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Po-
wiatu w sprawie uchwalenia planu pracy stałych komisji Rady Powiatu w Nowym Mieście
Lubawskim na 2019 rok.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Łątkowska zwróciła uwagę, iż w planie pracy Rady Powiatu absolutorium dla Zarządu Po-
wiatu zaplanowane jest na maj, natomiast w planie pracy Komisji Budżetowej zaplanowane jest
na czerwiec.
Pan Starosta stwierdził, że to słuszna uwaga. Uchwała zostanie przyjęta w takiej wersji jak zo-
stała przedstawiona w materiałach,  natomiast  poprawki w załączniku do projektu uchwały,  
o których mówiła pani Łątkowska, zostaną uwzględnione przed sesją Rady Powiatu.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Czternastym  punktem porządku posiedzenia  było podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  
w  sprawie  uzgodnienia  projektu  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  prze-
strzennego miasta Nowe Miasto Lubawskie.
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/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Samsel poinformował, że nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. Dodał, że
projektowane  przeznaczenie  na poszczególnych  terenach  to  zabudowa usługowa,  zabudowa
mieszkaniowa, zabudowa przemysłowo – składowa z dopuszczeniem usług, zieleń urządzona
oraz zabudowa zagrodowa.
Pani Łątkowska zwróciła uwagę, iż w opinii Wydziału Architektury i Budownictwa jest błąd 
w dacie dokumentu oraz błąd w zapisie dotyczącym uzgodnienia projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego tzn. jest tam zapis mówiący o miejscowości Kurzętnik, nato-
miast przedmiotowa uchwała dotyczy Nowego Miasta Lubawskiego.
Pan Starosta stwierdził, że w związku z pomyłką w opinii podjęcie uchwały zostanie odłożone.
Poprosił pana Samsela o poprawienie opinii.

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/

Piętnastym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  
w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym Mie-
ście Lubawskim w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.

Pani Sekretarz wyjaśniła, że Rada Powiatu określa w drodze uchwały szczegółowe zasady wno-
szenia inicjatyw obywatelskich, zasady tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, za-
sady promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych oraz formalne wymogi, jakim muszą
odpowiadać  składane  projekty.  Dodała,  że  komitet  po  zabraniu  co  najmniej  300  podpisów
mieszkańców powiatu popierających projekt uchwały, występuje do Przewodniczącego Rady z
zawiadomieniem  o  utworzeniu  komitetu  oraz  z  wnioskiem  
o podjęcie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. Zaproponowała, żeby konsultacje prze-
prowadzić  w  terminie  od  16.01.2019  r.  do  28.01.2019  r.,  natomiast  spotkanie  
z przedstawicielami organizacji pozarządowych zaplanować na 28.01.2019 r.

Projekt uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie obywatelskiej inicja-
tywy uchwałodawczej w Powiecie Nowomiejskim stanowi załącznik nr 5.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Szesnastym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu 
w sprawie przyjęcia sprawozdania Towarzystwa Przyjaciół Dzieci Zarząd Oddziału Miej-
skiego w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego.
/na posiedzenie weszła pani Barbara Bagińska – specjalista w Biurze Audytu i Kontroli/

Pani Bagińska omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 6. Dodała, że nie stwier-
dzono nieprawidłowości w badanym okresie.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Amazonki w Nowym Mieście Lubaw-
skim, któremu zlecono realizację zadania publicznego.
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Pani Bagińska omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 7. Dodała, że środki wy-
datkowano zgodnie z postanowieniami umowy.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli
finansowej przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych z/s w Kurzętniku.

Pani Bagińska omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 8. Dodała, że nie wyda-
no zaleceń pokontrolnych.

Dziewiętnastym  punktem  porządku  posiedzenia  było  zapoznanie  się  z  protokołem  
z kontroli finansowej przeprowadzonej w Powiatowym Urzędzie Pracy  w Nowym Mieście
Lubawskim.

Pani Bagińska omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 9. Dodała, że nie stwier-
dzono nieprawidłowości w badanym okresie.

/pani B. Bagińska opuściła posiedzenie Zarządu/

Dwudziestym  punktem  porządku  posiedzenia  było  zapoznanie  się  z  uchwałą  RIO  
w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Nowomiejskiego.

Pani Skarbnik poinformowała, że uchwała RIO jest pozytywna.

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 10.

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały
Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/16/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście
Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finan-
sowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na 2019r.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głoso-
wali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Dwudziestym drugim  punktem porządku posiedzenia  było  przyjęcie  projektu uchwały
Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście
Lubawskim  z  dnia  6  grudnia  2018r.  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  powiatu
nowomiejskiego na 2019r. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w zadaniach inwestycyjnych dokonano zmiany, która polega
na odstąpieniu od realizacji zadania o nazwie „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr
1270N na rzece Drwęca w miejscowości Pustki /wykonanie dokumentacji/, którego planowane
nakłady inwestycyjne wynosiły 22 100 zł. 
Pan Buliński stwierdził, że zmiana o której mówi pani Skarbnik to pomyłka, ponieważ doku-
mentacja  na  w/w  zadanie  miała  być  zaplanowana  w  budżecie  na  rok  2019.  Dodał,  że  
w budżecie miał być zapis dotyczący odstąpienia od wykonania dokumentacji na przebudowę
drogi w kierunku na Lipowiec /tj. odstąpienie od realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi po-
wiatowej Nr 1319N Nowe Miasto Lubawskie – Kaługa na odcinku Kurzętnik – Kaługa (przygo-
towanie dokumentacji), którego planowane nakłady inwestycyjne wynosiły 14 000 zł/.
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Pani Skarbnik odpowiedziała, że inwestycje drogowe są wpisane do projektu budżetu na pod-
stawie informacji przekazanej przez dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych. 
Pan Buliński stwierdził, że dokumentacja na przebudowę mostu w ciągu drogi powiatowej Nr
1270N na rzece Drwęca w miejscowości Pustki miała być na pewno zaplanowana w budżecie
na 2019.
Pani Skarbnik zaproponowała, żeby przyjąć zmianę w przedmiotowej uchwale i radnym prze-
słać w materiałach poprawioną uchwałę.
Pan Starosta podkreślił, że mimo iż w budżecie na rok 2019 będzie zapis dotyczący zaplanowa-
nia środków na wykonanie dokumentacji dla zadania pn. „Przebudowa mostu w ciągu drogi po-
wiatowej Nr 1270N na rzece Drwęca w miejscowości Pustki”, w najbliższym czasie powiatu i
tak nie będzie stać na realizację ww. inwestycji. Dodał, że w przyszłości być może będzie moż-
liwość pozyskania środków z budżetu państwa na realizację tej inwestycji.

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął  projekt  uchwały i  skierował pod obrady
Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliń-
ski.

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/
Pan Starosta zaproponował, aby powrócić do uchwały z pkt. 14 porządku obrad  tj. uchwały Za-
rządu Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Nowe Miasto Lubawskie.
Pan Starosta zapoznał się z poprawioną opinią Wydziału Architektury i Budownictwa.
Pan Buliński poruszył kwestię dotyczącą zmiany planu zagospodarowania przestrzennego mia-
sta Nowe Miasto Lubawskie w obrębie ul. Kopernika, chodzi o budowę bloków mieszkalnych.
Zapytał, czy było wydane pozwolenie na budowę.
Pan Samsel odpowiedział, że nie pamięta szczegółów dokumentacji odnośnie ww. terenu, nato-
miast do chwili obecnej nie wydano pozwolenia na budowę bloków mieszkalnych. 

Wniosek Burmistrza Miasta Nowego Miasta Lubawskiego stanowi załącznik nr 11.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 12.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 13.

Zarząd po przyjęciu poprawki w opinii  Wydziału Architektury i  Budownictwa jednogłośnie
podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  B.Grzywacz,  T.  Łątkowska,  
M. Buliński.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady.

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu
                                                                                                          Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła                                                                        
Anna Andrzejczak                                
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